
Bestyrelsesmøde Kongepartens GF, 7. august 2019 

Solvej 24, kl. 10.00 – 12.30. 

Til stede: Allan (AW), Flemming (FC), Gert (GL), Karl-Anker (KA). 

 Dagsorden  Beslutningsreferat 

1. konstituering –
velkommen til Allan

   Adresselister: 

    Banken: 

    Siden sidst: 

Flemming Christensen valgt til næstformand ellers som i referatet 
fra generalforsamlingen. 

Der udarbejdes to lister: en liste til ophæng på opslagstavlerne 
samt til hjemmesiden og en intern liste til bestyrelsen. (KA) 

GL kører til Arbejdernes Landsbank, Roskilde, og ordner nyt 
underskriftsblad. 

Hjemmesiden kører problemfrit. Kontaktfeltet er i gang, indtil 
videre kun en enkelt henvendelse, som vedrørte adresseskift. 
Kommentarerne til ”Kom til orde” er også få og relevante.  

Mht. forsendelser af ordinære breve:  
Kontingentopkrævninger udsendes med post, såfremt man ikke i 
sin bank har oprettet en betalingsservice. 
Indkaldelse til generalforsamling kan efter anmodning udsendes 
som brevpost. 

2. Evaluering af
a) generalforsamling
b) referat

Næste ordinære generalforsamling: 26. juli 2020, (KA) følger op. 
God idé med foredrag som indledning før selve generalfor-
samlingen.  
Referatet kan læses og downloades på hjemmesiden. 

3. Opfølgning på
spørgsmål fra
generalforsamlingen

1) Tangrydning: Mangler for enden af den offentlige Vibevej.
Når man fjerner et bælte tang ud for de offentlige veje,
hvorfor så ikke her?
GL.

2) Vand ved lille bro: Vi stiller spørgsmål på stormødet den
24/8, om at få opreguleret koten på stien efter broen.
GL.

3) Hastighed på vejene, skiltning: Tages op på næste møde,
KA.

4. Om datasikkerhed
bilag (KA)

Forslag om at ’dele’ knappen til facebook og twitter fjernes fra 
hjemmesiden. 
KA mener, det er samme sag, der er EU-dom om ’Like’ knappen. 
Vedtagelse: Deleknapperne fjernes. 



Faste punkter: 

5. Veje & grøfter:
(Opslagstavler?)

Veje: KA’s opgaveområde 
Enebærvej drøftes på næste møde! 
Afsnitopsyn fortsætter, AW overtager ”grønt” afsnit. 
Efterårets reparationer af veje udføres i okt./nov.  
Nærmere information vil blive oplyst efter oktober-mødet. 

Grøfter: FC’s opgaveområde,  ordnes okt./nov. 

6. Nyt fra udvalgene Hjertestarter:   har ikke mødtes endnu, KA. 

Kloakering:      Fire hjælpere tilmeldt.  
 Der er stadig plads til nogle flere. GL 

Skt. Hans bål?  FC er tovholder, hjemmeside opdateres. 

Her og nu punkter: 

7. Kandidater til vakant
bestyrelsesmedlem ?

Elisabeth Heiberg, Solvej 24, påtager sig at være sekretær 
Valgt enstemmigt. 

8. Antal møder ?
Husk kalender.

7. aug. (dette møde) - 19. okt. (hos FC) - dec. og jan. (hos KA) -
mar. eller apr. - jun. - 25. jul. 

9. Næste møde –
punkter.

Veje & grøfter –  
Enebærvej – vi har modtaget nogle ansøgninger om medlemskab, 
men vi skal have klarhed over hvornår og hvordan, de planlagte 
veje bliver etableret, før vi kan påtage os vedligeholdelse af disse 
i området. 

10. Borgermøde 24/8
med kommunen
Hvem deltager?

Gert møder op. 

11. Evt.



Bestyrelsesmøde i Kongepartens GF, 
18. oktober 2019

Kongepartens Strandvej 44, kl. 10.00 – 12.30. 

Til stede:  Karl-Anker (KA), Flemming (FC), Gert (GL), Allan Wheadon (AW), Clas (CL), 
Elisabeth (EH). 

Dagsorden       Beslutningsreferat 

Siden sidst 

1. Hjemmesiden:
Opdatering og
henvendelser
GL

Opdateret løbende om ny affaldsordning, kloakering m.m. 
Et par henvendelser om adresseændring og ejerskifte. 
Et par mails om Enebærvej, som vi har reageret på.    
Se indlæg (GL) i ”Kom til orde” om Enebærvej.  
(Drøftes i pkt. 5 d). 

2. Borgermøde i
kommunen 24/8
GL/EH

For alle kommunens sommerhusejere. Der er udarbejdet pdf., 
med alle punkter fra indlæggene. Kan ses i Odsherred 
Kommunes nyhedsbrev nr. 9.  

3. Svar på spørgsmål
på generalforsaml.

1. Svar tangrydning ud for Vibevej: GL
Det er forbundet med store omkostninger, så
kommunen har valgt ti steder, hvor offentligheden har
direkte tilgang.

2. Svar om vand ved lille bro: GL
Vi har talt og skrevet med naturteam, Odsherred Kom.,
som gerne vil gøre noget ved problemet. De ser på det.

3. Skiltning i sommerhusområder: KA
Kommunen har udarbejdet folder, i princippet må der
ikke opsættes skilte uden kommunens godkendelse.
Ved færdselstavler skal der også hentes godkendelse
fra politiet.

4. Opslagstavler
(Udhængsskabe)
GL/KA

Vi har i løbet af ugen revideret indholdet i alle syv udhængs-
skabe. Vi har i hovedsagen benyttet indhold fra hjemmesiden. 

Beslutning: Oplysning om hjemmesidens indhold kommer op i 
skabene ved siden af den store planche.  

Faste punkter: 

5. Veje & grøfter:

a) Rapport fra afsnit-
opsyn

b) Planlagt indsats
okt./nov. KA

Aftale indgås med Ellinge Str. Gf om, at vi vedligeholder hele 
Toftevej og udgiften efterfølgende deles i to fakturaer. 
KA kontakter formanden Jørgen Christoffersen og bekræfter 
aftalen inden arbejdet udføres. 

Gyvelhaven lidt huller. Lærkevej + 2 sideveje trænger.  
Ny Plantagevej meget medtaget. Kongepartens Strandvej 
meget medtaget. Første del af Martin Lyngesvej og første del 
af Poppelstien hullet.  

Vi ordner i efteråret alle A veje plus B-vejene Granvej og 
Poppelstien plus to af C-vejene. 
KA udsender snarest oversigt til bestyrelsen og hjemmesiden 
over efterårets- og forårets vedligeholdelser. 



c) Grøfter  v/FC

d) Enebærvej
          GL/KA 

Vi kontakter kommunen ang. en evt. asfaltering af vore vejes 
udmundinger til Lyngvejen. Arbejdet kunne iværksættes i for-
bindelse med retablering efter kloakeringen i vort område. KA 
Vi foreslår opsparing hertil i de kommende budgetter.  
Ide: Vi skriver ”20 km” på asfalten, AW. 

Grøfter ordnes efter løvfald. Høj vandstand pt., men vandet 
løber i grøfterne uden problemer. Der er dog visse steder ’søer’ 
på flere grunde, hvor jorden er mættet med regnvand. 
FC kontakter Ebbe Thomsen, grøftemanden. 

Vi henviser klageren til at rette henvendelse til kommunen, idet 
vi ikke kan påtage os vedligeholdelsen af en nærmest ikke-
eksisterende vej. GL   
Desuden rettes henvendelse til Nybolig, Settlementet og 
kommunen med forespørgsel, om der er tinglyst medlemskab 
af GF på de nye udstykninger, og om der i skøderne er betinget 
etablering af vej. GL 

6. Nyt fra udvalgene
a) Hjertestarter:

b) Kloakering:

c) Skt. Hans bål:

KA Kontakter Vandværket om et samarbejde. 
Efterfølgende har vandværket meddelt, at de gerne vi være 
vært for en hjertestarter, men de vil ikke stå for 
vedligeholdelsen. 

Nu fem hjælpere tilmeldt (se hj.side), således at der er 
hjælpere i alle fire afsnit.

FC er tovholder og kontakter kommunen. 
CL vil samarbejde og foreslår, at vi et par weekender forud 
afholder indsamling af drivtømmer på stranden. Samtidig kunne 
vi lave en indsamling af plastik på stranden. CL, FC og GL 
laver indlæg på hjemmesiden og organiserer indsamlingen.  

Kommende opgaver  

7. Nyt fra kassereren
             KA 

Arbejdernes Landsbank har opsagt vores opkrævnings-aftale. 
KA undersøger flere administrative muligheder. 
AW anbefaler ”betalingsservice web.dk” til kontingent-
opkrævning. KA tager det med i undersøgelsen.  
Vi skal træffe afgørelse på næste møde, hvad vi vælger.  

8. Kommende møder
Datoer til kalender

18. december kl. 18.00, Frederiksvej 21, med ledsager
Emner: Opfølgning på veje & grøfter samt fremtidig 
kontingentopkrævningsmetode – mv. 

Lørdag 18. januar, kl. 12.00, Solvej 11  -   årsregnskabet 2019 

Marts/april, dato endnu ikke fastlagt. 

Primo juni, dato endnu ikke fastlagt – Klargøring til indkaldelse 
til generalforsamling den 26. juli – mv. 

25. juli, sidste klargøring af genralforsamling

26. juli – generalforsamling i Vig forsamlingshus

 Evt Omtale af Nabohjælp bør være med i udhængsskabet.  CL 
Efterfølgende: Opsættes ved siden af planchen. GL/KA 



Bestyrelsesmøde i Kongepartens GF, 

Online i løbet af december. 

Til:  Allan (AW), Clas (CL), Elisabeth (EH), Flemming (FC),  

Gert (GL), Karl-Anker (KA), Elisabeth (EH). 

Dagsorden                                                Beslutningsreferat 

Siden sidst 

1. Hjemmesiden:
Opdatering og
henvendelser
GL

Meddelelser om ejerskift og adresseændringer bliver løbende 
videresendt til medlemskartoteket hos KA 

Diverse opdateringer.  

2. Kommunen Odsherred Forsyning informerer løbende om igangværende 
kloakering i Hønsinge Lyng. Se nyhedsbrevet.  
Kommunes har udsendt nyhedsbrev nr. 11. Link på 
hjemmesiden. 

3. Svar på spørgsmål
på generalforsaml.

Rettelse ang.  skilte: 

Kommunen har udarbejdet generel folder om skiltning. 
I princippet må der ikke opsættes skilte uden kommunens 
godkendelse. Ved færdselstavler skal der også hentes 
godkendelse fra politiet. Se videresendt mail fra kommunen.GL 

4. Opslagstavler
(Udhængsskabe)
GL/KA

Skabene er nu helt opdateret med oplysning om hjemmesidens 
indhold og nabohjælp. 

Faste punkter: 

5. Veje & grøfter:
a) Rapport fra

afsnitsopsyn

b) Udført vedligeholdelse
 okt./nov. KA 

c) Grøfter  FC

d) Enebærvej
GL/KA

Vi beder om tilbagemeldinger på mødet 18. januar. 

Der er udført vedligeholdelse på alle A-veje og en del B-veje, 
Vi har modtaget regning på ca. 51.000 herfor.  

Grøfterne er ordnet og regning modtaget. Efterfølgende er 
vandstanden faldet ca. 20 cm. Kommunen opfordrer til 
rensning af rørgennemføringer, som FC følger op på.  
Grøftetatus for efteråret 2019 er sat på hjemmesiden. 

Nybolig og Settlementet meddeler, at der ikke er tinglyst 
medlemskab af GF, og at skøderne ikke særskilt betinger 
etablering af vej. 

Klageren vil nu rette henvendelse direkte til kommunen. GL. 



Nyt fra udvalgene 

a) Hjertestarter:

b) Kloakering:

c) Skt. Hans bål:

KA har kontaktet vandværket om et samarbejde.  
Vandværket ikke interesseret, men vil gerne give lov 
til ophængning af hjertestarteren på bygningen. 

Nu fem hjælpere tilmeldt (se hj.side), således at der er 
hjælpere i alle fire afsnit.   Intet nyt ang. kloakering hos os. 

FC er tovholder og kontakter kommunen. 
CL vil samarbejde og foreslår, at vi et par weekender forud 
afholder indsamling af plastik og drivtømmer på stranden.  

Her og nu  

7. Nyt fra kasserer:
valg af metode til 
medlemsadministration.      
KA 

Hvilken administrativ løsning skal vi vælge?  (KA)  
Der er flere totalløsninger, eller vi kører det selv over NETS. 
Kassereren kommer med udspil på næste møde. 

8. Kommende møder
Datoer til kalender

Januar, lørdag 18., kl. 12.00, Solvej 11  -   Emne: Årsregnskab 

Marts/april, dato endnu ikke fastlagt. 

25. juni (planlægning af generalforsamling).

9. Evt.

     Uafsluttede emner: Vi kontakter kommunen ang. asfaltering af udmundingerne til 
Lyngvejen. Kunne iværksættes i forbindelse med kloakeringen. 

Vi starter opsparing hertil i kommende budget. 

Idé: Vi skriver ”20 km” på asfalten, AW. 

Aftale angående Toftevej indgås med Ellinge Str. GF. KA 

KA sender status-oversigt til bestyrelsen og hjemmesiden over 
udførte og kommende vedligeholdelser.  (KA) 

Enebærvej – Medlem har sendt klage sendt til kommunen over 
vejens tilstand. 



Referat
bestyrelsesmøde 18. januar, kl. 12.00 

hos Karl Anker Thorn, Solvej 11. 

Tilstede:  Elisabeth (EH), Flemming (FC), Gert (GL), Karl-Anker (KA). 

Afbud:      Allan (AW), Clas (CL). 

Dagsorden  Beslutningsreferat

Siden sidst 

1. Hjemmesiden:
Opdatering og
henvendelser
GL

Diverse opdateringer af vedligeholdelse af veje og grøfter. 
Link til nyhedsbreve fra kommunen og Ods. Forsyning. 

2. Kommunen ’Den lille grønne’ er udsendt til hjemadresse. 
Er også på hjemmesiden med direkte link. 

3. Svar på spørgsmål
på generalforsaml.

Rettelse ang.  skilte:   

Kommunen har ingen særskilt folder om skiltning i 
sommerhusområder. (GL) 

Vi følger hidtige retningslinjer iht. vejloven.  
Ikke nødvendigt med særskilt tilføjelse i vedtægternes 
ordensregler. 

4. Opslagstavler
(Udhængsskabe)
GL/KA

Rapport fra Clas om nødvendige reparationer. 
Reparationer afventer svar fra Clas ang. pris.  
Forslag: svage funderinger forsynes med skråstivere. 

Faste punkter: 

5. Veje & grøfter:

a) Rapport fra tilsyn af
veje: 

b) Udført vedligeholdelse
 okt./nov. KA   

c) Grøfter  FC

d) Enebærvej
          GL/KA 

Tilbagemeldinger fra de tilsynsførende 

Der er udført vedligeholdelse på alle A-veje og en del B-veje, 
Vi har modtaget regning på ca. 51.000 herfor. (KA) 
Aftale med formand for Ellinge Str. GF om deling af ved lige-
holdelsen af Toftevej. Vi foreslår udgiftsfordeling 40:60.  
KA følge op snarest. 

Flemming har bestilt rensning af rør under veje. 
Alex Slamsuger rykkes.  
Grøften ved den øvre del af Spurvevej er besigtiget dd. 
Beslutning: Grøften renses op og tages med i fremtidig 
vedligeholdelse. Flemming bestiller grøftemanden. 

Reetablering af Enebærvej er startet på initiativ af en gruppe 
beboere, således at vejen bliver gjort færdig på nederste del. 
Den øvre del bliver gjort farbar indtil de sidste 5 parceller er 
blevet bebygget. Vi ser tiden an.  



6. Nyt fra udvalgene

a) Hjertestarter:

b) Kloakering:

c) Skt. Hans bål:

KA har kontaktet vandværket om et samarbejde.  
Vandværket ikke interesseret i at betale for anskaffelse, men vil 
gerne give lov til ophæng af hjertestarteren på bygningen og 
måske levering af el. 
Bestyrelsen afventer svar fra udvalget, så vi har et beslut-
ningsgrundlag. 

Nu fem hjælpere tilmeldt (se hj.side), således at der er 
hjælpere i alle fire afsnit.   Intet nyt ang. kloakering hos os. 

FC er tovholder og kontakter kommunen. 
CL vil samarbejde og foreslår, at vi et par weekender forud 
afholder indsamling af plastik og drivtømmer på stranden.  

Her og nu  

7. Nyt fra kasserer:
KA 

Årsregnskab blev gennemgået og godkendt. 
Hostmaster skal afmeldes. 
To bilag for honorarudbetaling (70) mangler underskrift, men 
godkendes af bestyrelsen som de foreligger. 
KA har endnu ikke truffet endelig beslutning om system vedr. 
kontingentopkrævning og medlemskartotek.  

8. Kommende møder
Datoer til kalender

Lørdag den 11. april, kl. 10, hos EH, Solvej 24.  
Punkter til dagsorden sendes til GL inden 1. april. 

25. juni (planlægning af generalforsamling).

     Evt. Trænger vedtægterne til opdatering? GL 
Pkt. på næste møde. 

     Uafsluttede emner/ 
       to-do-liste: 

Vi kontakter kommunen ang. asfaltering af udmundingerne til 
Lyngvejen. Kunne iværksættes i forbindelse med kloakeringen. 
Vi starter opsparing hertil i kommende budget. KA 

Idé: Vi skriver ”20 km” på asfalten, AW. 

Aftale angående Toftevej indgås med Ellinge Str.-GF. /KA 

KA sender status-oversigt til bestyrelsen og hjemmesiden over 
udførte og kommende vedligeholdelser.  /KA 

Enebærvej – vi følger op med en mail om, at vi gerne overtager 
vedligeholdelsen, når vejen er reetableret. 



R E F E R A T 

af bestyrelsesmøde 11. april 2020, kl. 10.00 

dels online, dels på FC’s terrasse.  

  Tilstede:  Allan (AW), Flemming (FC), Gert (GL), Karl-Anker (KA) 

Dagsorden                                                Beslutningsreferat

Siden sidst 

1. Hjemmesiden:
a) Opdateringer:

b) Henvendelser:
GL 

Opdateringer sker løbende. Nyt emne ”Der var engang”. 
Niels K.’s billeder og ønske om emnet Naturpleje på gen.fors. 

Korrespondance med nye beboere på Enebærvej om reetab-
lering af venjen og medlemskab for nye beboere. 

En del salg og adresseskift indberettet til kasserer. 

2. Kommunen/
Odsh. Forsyning 

Breve om forundersøgelse i forb. med kommende kloakering. 
Aarslev medarbejdere tjekker placering på grundene og lægger 
sedler i postkassen, når de har været på grunden. 

3. Svar på spørgsmål
på generalforsaml.

Rettelse ang.  skilte:   

Kommunen har ingen særskilt folder om skiltning i 
sommerhusområder. (GL)  

Vi følger hidtidige retningslinjer iht. vejloven.  
Ikke nødvendigt med særskilt tilføjelse i vedtægternes 
ordensregler. 

4. Opslagstavler
(Udhængsskabe)
CL

To skabe, Toftevej og Lærkevej, nu med nedstøbte fødder. 
Vi afventer regning. 

Det nedtagne skab fra Enebærvej opsættes evt. senere. 
Beslutning tages på næste bestyrelsesmøde. 
Evt. opsætning forudsætter tilladelse fra grundejer.  

Faste punkter:  veje og grøfter 

5. Veje og grøfter:

a) Rapport fra tilsyn:

b) Planlagt vedlige-
holdelse
april/maj. KA

c) Enebærvej
GL/KA 

Ingen særlige bemærkninger, dog mht. Toftevej og Enebærvej 
se nedenfor. 

Efter et vejtilsyn i ugerne 13 og 14 er der hos vores vejmand 
bestilt udførelse af småreparationer i slutningen af april - 
begyndelsen af maj på følgende veje: 
Kongepartens Strandvej, Spurvevej, Ny Plantagevej, Solvej og 
Lærkevej. 
Mht. Toftevej udfører vi vedligeholdelse frem til nr. 22 snarest. 
Efterfølgende udfører vores vejmand vedligeholdelse af hele 
Toftevej. Aftale er indgået med Ellinge Str. GF om 50/50 deling 
af vejudgiften 
Enebærvej blev synet den 25. marts (GL/KA). Fra Lyngvejen til 
sidevejen til det nye bebyggelsesområde er vejen blevet delvist 
”grundbehandlet” af beboerne selv. 
Vejmanden sender pris på vedligeholdelse i form af en grus-
belægning af dette vejstykke efter påske.  



d) Grøfter  FC Alle grøfter er oprenset og senere er rørunderføringer renset af 
slamsuger.  Kommunen har besigtiget og godkendt. 

Grøften ved den øvre del af Spurvevej er nu oprenset 

To mindre grøftstykker medtages ved næste oprensning. 
Tilbud fra grøftemanden foreligger og tages med i næste 
budget. 

6. Nyt fra udvalgene
a) Hjertestarter:

     /KA 

b) Kloakering:
 /GL 

c) Skt. Hans bål:
    /FC  

Der er truffet mdtl. aftale om, at en hjertestarter kan blive 
placeret et sted uden på vandværket. Vi skal stå for 
vedligeholdelsen. Elforsyning til frostsikring af skabet er ikke 
afklaret. 
Der har ikke været den ønskelige fremdrift i sagen, så ny 
tovholder søges. KA vil spørge Henrik Herlau, om han vil 
overtage posten som udvalgsformand.  

Kommunen har påbegyndt projektering. Se tidligere punkt.
Vi er endnu ikke inddraget i konkrete opgaver.  

 AFLYSES I ÅR 

CL vil hjælpe og foreslår, at vi et par weekender forud afholder 
indsamling af plastik og drivtømmer på stranden.  

Her og nu  

7. Nyt fra kasserer:
KA 

Nyt system vedr. kontingentopkrævning og medlemskartotek: 
Vi er nu oprettet i VIRK med CVR nr.41162759, og tilmeldt BS-
Web med tilhørende FI-konto i banken. 
I øjeblikket er vi travlt beskæftiget med oprettelse af et 
betalingskartotek i BS-Web-systemet, således at det kan blive 
færdigt til efter påsken. KA forventer, at opkrævningerne kan 
komme ud i maj måned. 
Vi bibeholder nuværende medlemskartotek, idet det giver 
overblik over kontingentbetalingerne, samt grundlag til 
regnskabet. 

8. Kommende møder

          Datoer til kalender 

25. juni (planlægning af generalforsamling).
Afholdes på Solvej 24, kl. 10.00, evt. online. 

Generalforsamlingen i juli aflyses ind til videre.  
Iflg. Corona-forholdsregler kan større forsamlinger først ske fra 
september. Vi satser på en dato i skolernes efterårsferie.  

     Evt. Intet 

     Uafsluttede emner/ 
          huske-liste: 

Vi kontakter kommunen ang. asfaltering af udmundingerne til 
Lyngvejen. Kunne iværksættes i forbindelse med kloakeringen. 
Vi starter opsparing hertil i kommende budget. KA 

Idé: Vi skriver ”20 km” på asfalten, AW.  

Emner til næste møde:  Hjemmeside-adresse, udhængsskabe, 
generalforsamling, 
kopi af medlems-kartotek til formanden.  



Dagsorden  

bestyrelsesmøde 4. august 2020, kl. 10.00 hos Gert, Solvej 24 

Til stede:  Claes (CL), (Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA).  

Afbud: Flemming C. (FC), Allan W. (AW) 

                       Dagsorden                                                Beslutningsreferat  (EH) 

 
0. Besøg af Niels Klausen om indlæg på generalforsamlingen.  

NK gennemgik områdets oprindelige beplantning med henblik på større fokus på 
områdets helhedsudseende.  
NK ønsker at fremlægge sit synspunkt på generalforsamlingen, og han vil fremsende 
sit oplæg til bestyrelsen senest 10. oktober.  

 
Siden sidst 

 

 
1. Hjemmesiden: 

Opdatering og 
henvendelser 
GL 
 

 
Opdateres løbende.  
Nyt i kom til orde: Om Enebærvej og samarbejde omkring 
Fyrrevejsgrøften. 
Gode tilbagemeldinger om indholdet.  
Korrespondance med beboere på Enebærvej om 
videreførelsen. Vi forhandler med Settlementet om dette. 
 

 
2.  Kommunen/  

Odsh. Forsyning 
  

 
 Kloakering i forberedende fase. 
 Forsyningen har endnu ikke projekteret arbejdet. 
 Vi melder ud på hjemmesiden, så snart der er flere detaljer. 

 
3. Svar på spørgsmål  
      på generalforsaml. 
 
     Rettelse ang.    
skilte:                  

 

 
Kommunen har ingen særskilt folder om skiltning i 
sommerhusområder, kun en generel folder  på hjemmesiden. 
 
Vi følger retningslinjerne iht. vejloven, dvs. al skiltning skal 
godkendes i kommunen/politiet. 
Det er kke nødvendigt med særskilt tilføjelse i vedtægternes 
ordensregler.  
 

 
4. Opslagstavler 

(Udhængsskabe) 
GL/KA/CL 

 
Der er brugt 10.000 kr. de sidste to år til renovering af 6 stk. 
tavler. Claes meddelte, at prisen for en ny tavle er ca. 6.000,- 
kr. og reparation ca. 3.000 kr. pr. stk. Det blev besluttet, at der 
sættes en ny tavle op på Enebærvej.  
Vi foreslår til generalforsamlingen, at der afsættes 10.000 kr. til 
tavler årligt på budgettet.  
 

Faste punkter: 

 
5. Veje & grøfter: 

 
a) Rapport fra tilsyn af 
veje: 
 
b)  Udført vedligeholdelse 
             KA    
 
 
 
c)  Grøfter  FC/GL 
 
            
 

   
  
 
Vore veje er generelt i særdeles god stand.  
 
KA foreslår, at der udføres vedligeholdelse på udvalgte 
småveje, bl.a. de små sideveje på Vibevej.  Vedtaget. 
Toftevej skal med i efterårets vedligeholdelse. Regningen deles 
med GF Ellinge Strand.  
 
Møde sammen med GF Kongelyngen og GF 1 G med 
kommunen. Referat er udsendt og lægges på hjemmesiden 
sammen med dette referat.     
Vi forelægger projektet om el-drevet pumpebrønd på 
generalforsamlingen til godkendelse.  



 

 

 
 
 
d) Enebærvej  
           GL/KA 
 

 
Enebærvej er reetableret og vedligeholdt til nr. 4 A/H 
Vi forhandler med Settlementet om belægning på det sidste 
stykke op til Lyngborgen. KA indhenter tilbud hos vejmand.   
 
Vi forhandler med Settlementet om fordeling af betalingen, idet 
selve funderingen er deres andel.  
     

 
   6. Nyt fra udvalgene 

 
a) Hjertestarter: 

                         /KA 
 

b) Kloakering:  
                         /GL 
  
   

 
 
KA har ikke haft tid pga. omlægning af medlemskartotek. Clas 
vil indkalde til møde om etablering af hjertestarter. Han vil i 
første omgang kontakte Ellinge Strand GF om erfaringer. 
 
Kommunen har påbegyndt projektering. Alle grundejere har 
fået brev om optegning af brøndenes placering. Der har ikke 
været behov for at mødes i kloakudvalget. 
                   

 
Her og nu   

 
7. Status fra 

kasserer: 
       KA 
  

 
Regnskabsstatus pr. 4/8.2020 forelagt.   
Vi har rimelig kassebeholdning og udgifterne til veje er 
faldende, selv om standarden er forbedret.  
 
Vi har ca. 30 medlemmer i restance, men ellers er den nye 
ordning nu kørt ind, så det skulle gå bedre næste år.  
Problemet i år er blevet kraftigt forstærket af medlemmernes 
manglende meddelelser om ændringer af postadresser. 
 

 
     8.  Kommende møder: 
          Datoer til kalender 
 

 
  17/10, kl. 10, planlægning af generalforsamling  
 
    
 
 

 
     9. Evt. 

  
GL har kontaktet Rene Christensen, som har sagt ja til at være 
ordstyrer på generalforsamlingen den 18.10.2020. 
Vi har aftalt at mødes kl. 9.00 i Vig forsamlingshus. 
 
 
 
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huske-liste: 
 
 
 
 
 
 
 

  
Dagsorden og bestyrelsens beretning udsendes pr. mail til 
godkendelse medio september. 



Møde med Odsherred Kommune v/Gry Annika Jensen, 
og repræsentanter fra GF Ellinge Lyng matr. 1 G, 
GF Kongelyngen og GF Kongeparten. 

Mandag 22. juni, kl. 11.00, Kongepartens Strandvej 44.  
 

Til stede kommunen:           Gry Annika Jensen,  
  -         Entreprenør: Schack Gaarde, tlf. 59 32 82 16  

-          Ellinge 1G: Jens Brandt, Peter Christensen 
-      Kongelyngen: Erik Malling 
-      Kongeparten: Flemming C., Gert L., Karl-Anker T. 

 

Referat: 
1. besigtigelse af højvandsventilen ved Fyrrevejsgrøftens udløb,  

sammen med kommunens entreprenør  
 
ad 1) Er renset og efterset af kommunens entreprenør. Udføres af 
kommunen efter behov. Som alternativet til en manuel 
højvandsspærre, som er følsom over for fremmedlegemer, kan vi 
overveje at lave en permanent pumpebrønd. Udgift anslået 40-
60.000. Vi udbeder os et vejledende tilbud på pumpebrønd, sandfang 
og el-installation 
 

2. Status for projektet ’forlængelse af udløb for Fyrrevejsgrøften’ v/Gry  
 
ad 2) Projektet er nu overgivet til entreprenøren og udføres efter 
planen til oktober. 
 

3. Fyrregrøften er gravet for dyb.  Hvad gør vi? 
 
ad 3) Kongelyngen og 1g har truffet aftale med grøftemand Benny 
Thomsen om udligning med egnet fyldmateriale. 
 

4. Forespørgsel vedr. tilladelse til ny grøftearm fra Kongepartens 
Strandvej.   V/Flemming C.  
 
Ad 4) Gry har vejledt ang. ansøgningsprocedure.  
Det overvejes om der skal søges om dræn eller grøft.  
 

5. Evt.  
Det blev aftalt, at vi tager forslaget om pumpebrønd før diget med på 
næste bestyrelsesmøde og generalforsamling.  
Foreløbig som en hensigtserklæring betinget af et senere konkret 
projekt.  

 



Grundejerforeningen Kongeparten 

Dagsorden til bestyrelsesmøde 17. oktober 2020, kl. 10.00 hos Gert, Solvej 24 

Til stede:  Claes (CL), (Elisabeth (EH), Gert (GL), Karl-Anker (KA). Flemming (FC), Allan W. 

(AW) 

Dagsorden  Beslutningsreferat  (EH) 

Siden sidst 

1. Hjemmesiden:
Opdatering og
henvendelser
GL

Alle papirer til generalforsamlingen er lagt op. 

Korrespondance med Settlementet ang. Enebærvej. 
Se senere. 

2. Kommunen/
Odsh. Forsyning

 Kloakering i forberedende fase. 
 Forsyningen har endnu ikke projekteret arbejdet. 
 Vi melder ud på hjemmesiden, så snart der er flere detaljer. 

3. Opslagstavler
(Udhængsskabe)
GL/KA/CL

.  
Vi foreslår til generalforsamlingen, at der afsættes 10.000 kr. 
på 2021-budgettet til udhængsskabe.  

Faste punkter: 

4. Veje & grøfter:

a) Rapport fra tilsyn af veje:

b) Kommende  vedlige-
holdelse  KA 

c) Grøfter  FC/GL

d) Enebærvej  GL/KA

KA ønsker et ensartet syn af vejene. Vil udarbejde et papir til 
brug ved vejtjek.  
De tilsynsførende meldte tilbage.  

KA samler trådene fra områderne og bestiller efterårs 
reparationer af alle de store veje og udvalgte mindre veje. 

Flemming tjekker med grøftemand vedr. kotejern.  
Vi foreslår 48.000 til budget 2021 til grøfter. Det inkluderer de 
små forlængelser.  
Vi forelægger projektet om el-drevet pumpebrønd på 
generalforsamlingen til godkendelse.  

Vi forhandler med Settlementet om belægning på det sidste 
stykke op til Lyngborgen. Tilbud  forelagt Settlementet, som  
først kan give tilsagn i nyt budgetår.  
Vi sætter overfladebehandling af sidste del af Enebærvej på 
budgettet.  

6. Nyt fra udvalgene

a) Hjertestarter:
 /KA 

b) Kloakering:
 /GL 

Hjertestarteropsætning henlægges lidt og kursus prioriteres. 
KA fremlægger på generalforsamlingen. 

Kommunen har påbegyndt projektering. Alle grundejere har 
fået brev om optegning af brøndenes placering. Der har ikke 
været behov for at mødes i kloakudvalget. 



 

 

 
 
 

Her og nu   

 
7. Status fra kasserer: 
       KA 
  

 
Regnskab 2019  og budget 2020-21 udsendt 
 

 
     8.  Kommende møder: 
          Datoer til kalender 
 

 
  22. november 2020 på Solvej 24, kl. 10 til morgenkaffe. 
   Hovedemne: Evaluering af generalforsamlingen.  
 
 

 
     9. Evt. 

Erkentlighed til ordstyrer Rene Christiansen  KA 
 

 
     Uafsluttede emner/ 
          huske-liste: 
 
 
 
 
 
 
 

  
Dagsorden og bestyrelsens beretning og begrundede forslag 
samt regnskab og budget er udsendt.  
Forberedes med henblik på mødet i morgen. 
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